

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 05-03-2026 10:13:28 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: AM 10:13:28 2026-03-05 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of BANK AL ETIHAD cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 23-04-2026 at LUMI/Smart AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بنك الإتحاد دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 23-04-2026 الساعة 12:00 في LUMI/Smart AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Amendment of the Articles related to the Bank's Capital in the Articles of Association and the Bylaws Current Text: The authorized capital of the Bank is JOD 325,203,252 (three hundred and twenty-five million, two hundred and three thousand, two hundred and fifty-two Jordanian Dinars), divided into: Authorized and subscribed capital: JOD 325,203,252. Proposed Text: The authorized capital of the Bank shall be JOD 350,000,000 (three hundred and fifty million Jordanian Dinars), divided into: Authorized and subscribed capital: JOD 350,000,000. Amendment of the Bank's Objectives To amend the Bank's objectives to become a Commercial Bank, in accordance with the Registration and Classification Certificate issued by the Companies Control Department. Current Text: Mobilizing savings and capital and investing them in economic activities and development projects in Jordan or abroad in accordance with applicable legislation, developing the Jordanian financial sector, providing financial services and expertise to clients locally and internationally, and financial leasing. Proposed Text: Commercial Bank</p>	<p>-تعديل المواد المتعلقة برأس مال البنك كما وردت في عقد التأسيس والنظام الأساسي للبنك، النص الحالي (يتكون رأس مال البنك المصرح به من 325203252 ثلاثمائة وخمسة وعشرون مليوناً ومئتان وثلاثة آلاف ومئتان وخمسون ديناراً مقسمة إلى: مصرح به ومكتتب به : 325203252 ثلاثمائة وخمسة وعشرون مليوناً ومئتان وثلاثة آلاف ومئتان وخمسون ديناراً) (يتكون رأس مال البنك المصرح به من النص المقترح 350000000 ثلاثمائة وخمسين مليون ديناراً مقسمة إلى: مصرح به ومكتتب به : 350000000 ثلاثمائة وخمسين مليون ديناراً - تعديل غايات البنك لتصبح الغاية بنك تجاري حسب شهادة التسجيل والتسكين الذي تم في دائرة مراقبة الشركات، النص الحالي (يهدف البنك الى الإسهام الفعال في تحقيق الغايات التالية: أ. تعبئة المدخرات والرساميل وتشجيع توظيفها أو استثمارها لحساب البنك أو لحساب الغير، في النشاطات الإقتصادية ومشروعات التنمية الأردنية، وله أن يقوم بمثل هذا التوظيف أو الإستثمار في العالم العربي أو الخارج وفق التشريعات المعمول بها في المملكة. ب. تطوير بنية القطاع المالي الأردني وتعزيز تعاونه مع الأسواق المالية العربية والدولية . ج. تقديم الخدمات المالية والخبرات الفنية لعملائه على الصعيدين المحلي والخارجي . د-التأجير التمويلي) النص المقترح(بنك تجاري)</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>

<p>Approval to increase the bank's capital by 24,796,748 million JD/shares by capitalizing a portion of the share premium balance. This will bring the capital to (350,000,000) Jordanian dinars instead of (325,203,252) Jordanian dinars. The increased shares will be distributed to shareholders at a rate of (7.625%) of the capital, each according to their shareholding percentage as of the entitlement date. These procedures will be completed after the merger is finalized</p>	<p>الموافق على رفع رأسمال البنك بقيمة 24,796,748 مليون دينار / سهم وذلك عن طريق رسملة جزء من رصيد علاوة الإصدار. ليصبح رأس المال (350,000,000) دينار أردني بدلا من (325,203,252) دينار أردني و توزيع أسهم الزيادة على المساهمين بنسبة (7.625%) من رأس المال كل بنسبة مساهمته في تاريخ الاستحقاق, على ان يتم استكمال هذه الإجراءات بعد الانتهاء من الاندماج.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sora Alayoub</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sora Alayoub</p>